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BEERNEM

Tijd voor actie: N-VA Beernem dient concreet plan in

GEMEENTEBESTUUR

Leve de Ronde!
Wat een sfeer, wat een volk! De doortocht van de 
Ronde van Vlaanderen door Beernem was opnieuw 
een voltreffer! Samen met het 11 Juli Komitee deelden 
we meer dan 3.500 leeuwenvlaggetjes uit. En met 40 
Vlaamse Leeuwen op stok kleurden we het parcours 
feestelijk geel-zwart. Ook dit jaar was de Ronde hon-
derd procent genieten. Bedankt aan iedereen die erbij 
was. Tot de volgende editie!

Wie na de gemeenteraadsverkiezin-
gen op een ambitieus bestuursak-
koord hoopte, blijft op zijn honger 
zitten. N-VA Beernem deed acht 
concrete voorstellen voor enkele 
hoogdringende dossiers. 

Na de gemeenteraadsverkiezingen 
van 2024 bleef het maanden wachten 
op een bestuursakkoord. Daarom 
zette de N-VA als grootste oppos-
tiepartij in april zelf acht dringende 
dossiers op de agenda van de gemeen-
teraad. Tevergeefs: meerderheids-
partijen cd&v en Vooruit stemden 
alles weg. Na aandringen bracht 
de meerderheid eind mei toch een 
verklaring uit. Wie op een ambitieus 
en toekomstgericht bestuursakkoord 
hoopte, blijft jammer genoeg op zijn 
honger zitten.

Onevenwichtig plan
Het plan van de twee partijen leest 
onevenwichtig. Thema’s als sociale 
huisvesting, welzijn en kermissen 
zijn goed uitgewerkt, terwijl cultuur, 

veiligheid en lokale economie nauwe-
lijks aan bod komen. Opvallend: dos-
siers zoals de nieuwe gemeenteschool, 
de exploitatie en financiering van het 
zwembad of het gemeentelijk archief 
komen helemaal niet aan bod.

Gebrek aan inzicht en inspiratie
“De tekst mist een duidelijke visie 
en concrete keuzes om Beernem 
opnieuw op de rails te krijgen. Na 
zoveel voorbereiding hadden we 
meer verwacht. Veel engagementen 
blijven hangen in vage intenties of 
verkennende onderzoeken”, zegt 
fractievoorzitter �������������. “De 
gevolgen van de vorige bestuursperi-
ode zijn duidelijk voelbaar: de centen 
zijn op en het blijft onduidelijk waar 
middelen worden gehaald en besteed. 
Bovendien ontbreekt het aan inzicht 
en inspiratie om juist in deze moei-
lijke context slimme keuzes te maken. 
Acht maanden na de verkiezingen 
blijft het gissen welke projecten écht 
prioritair zijn en welke richting het 
schepencollege uit wil.”

Dit zijn de acht N-VA-voorstellen:

1   De vernieuwing en renovatie van Sport-
hal Den Akker in Oedelem

2   De aanleg van een kunstgrasveld op de 
voetbalsite van Drogenbrood

3   De renovatie van het verouderde Barge-
gebouw 

4   De aanstelling van een ontwerper voor 
een nieuw jeugdhuis

5   Opstart van de vernieuwing van de 
jeugdlokalen

6   Een prioriteitenlijst voor de vernieuwing 
van onze woonstraten

7   Opstart van een digitaliseringsproces
van de gemeentelijke dienstverlening

8   Een totaalvisie over de toekomst van alle 
parochiekerken

Gijs Degrande



Ook de komende drie jaar staat een sterke en enthousi-
aste N-VA-ploeg klaar. Lien De Wispelaere uit Oedelem 
werd verkozen tot voorzitter. Els Vyncke uit Sint-Joris-
ten-Distel zet haar mandaat als ondervoorzitter voort.

Het bestuur telt zo’n 25 leden: 12 mandatarissen én geënga-
geerde vrijwilligers. Een mix van ervaring en vernieuwing 
dus. “N-VA Beernem is een fantastische groep: jonge mensen 
vol frisse ideeën én ervaren krachten die zich blijven inzet-
ten voor onze gemeente”, zegt kersvers voorzitter Lien De 
Wispelaere.

Enthousiasme en goesting
Lien is geen onbekende in de Beernemse politiek. Ze is 
mama van twee dochters, runt haar eigen kinderdagverblijf 

en zetelt sinds 2019 in de gemeenteraad. “Ik neem deze ver-
antwoordelijkheid op met veel enthousiasme en goesting”, 
zegt ze vastberaden.

Ervaren tandem met Els
Ook ondervoorzitter Els Vyncke brengt heel wat ervaring 
mee. Ze zetelde in de OCMW-raad (2012–2019), daarna in 
de gemeenteraad en is vandaag lid van het Bijzonder Comité 
voor de Sociale Dienst.

Tien nieuwe gezichten 
Daarnaast versterken tien nieuwe gezichten het bestuur: Bart 
Vandermoere, Gilles Coene, Rein Ringoot, Linde Ringoot, 
Isabelle Vandenbrande, Jeannine Deruddere, Stefan Pilgers-
dorfer, Sunita Goegebeur, Ilse Vincke en Kris Charlier.

N-VA Beernem koos een nieuw afdelingsbestuur

N-VA-BESTUUR

Isabelle Vandenbrande is verkozen tot nieuwe 
arrondissementvoorzitter van N-VA Brugge-
Torhout-Oostkust. Ze volgt Daphné Duméry op 
en brengt heel wat ervaring mee als voormalig 
provincieraadslid.

Verbindende kracht
Als voorzitter wil Isabelle de lokale afdelingen 
dichter bij elkaar brengen en de samenwerking in 
de regio versterken. “Ik wil voluit bouwen aan een 
sterke en zichtbare N-VA-werking in de Brugse 
regio”, zegt de Beernemse bij haar aanstelling.

Isabelle Vandenbrande nieuwe
voorzitter arrondissement
Brugge-Torhout-Oostkust

ARRONDISSEMENT



Op zaterdag 1 februari 
2025 organiseerden we 
een pannenkoekenactie 
aan de HMMG-kerk. 
Heel wat bewoners uit de 
wijk kwamen graag langs 
om te genieten van een 
pannenkoek en om met 
ons in gesprek te gaan 
over de toekomst van de 
kerk. Deze actie bevestigt 
dat er een groot draag-
vlak is voor een sociale 
en culturele invulling 
van de kerk.

Lekkere pannenkoeken aan de HMMG-kerk

KERKEN

KERKEN

Geef de HMMG-kerk een echte gemeenschapsfunctie
N-VA Beernem vindt de plannen om in de HMMG-kerk 
appartementen én een Kringwinkel te voorzien geen 
goed idee. “De kerk verdient een invulling die de wijk 
versterkt, niet verzwakt”, zeggen bestuursleden Anne 
Mie De Wispelaere en Isabelle Vandenbrande.

“Wij pleiten voor een nieuwe thuis voor de teken-, dans- 
en muziekacademie, gecombineerd met een polyvalente 
ontmoetingsruimte voor buurtbewoners en verenigingen. 
We maken ons ook zorgen over het extra verkeer en het 
massieve bouwvolume. De huidige ligging van de Kring-
winkel, naast het recyclagepark, is volgens ons beter 
geschikt.”

Participatie was gemiste kans
Volgens gemeenteraadslid Christine Stroobandt was 
het zogenaamde participatietraject voor de kerken een 
gemiste kans: “Er is geen écht draagvlak gecreëerd. De 
buurt werd gewoon aan het lijntje gehouden. Twee jaar 
geen informatie tot de week na de verkiezingen.” 

Herbestemmen? Ja. Maar met visie.
N-VA is wel degelijk voorstander van een herbestemming, 
en heeft daarvoor ook het ruimtelijk kader mee goed-
gekeurd. “Maar dan wél met een culturele en gemeen-
schapsversterkende invulling”, zegt voormalig schepen Jef 
Vansteenhuyse. “Al in 2013 pleitten we voor een biblio-
theek, archief en polyvalente ontmoetingsruimte.”

N-VA Beernem wil een 
kunstacademie en een 
ontmoetingsplek in de 
HMMG-kerk.



Bij de N-VA geloven we in een vernieuwde toekomst voor onze parochiekerken. Die waardevolle gebouwen verdienen 
een nieuwe rol in het sociale en culturele leven van Beernem. 

Gemeenschapsversterking moet daarbij centraal staan. 
Om dat mogelijk te maken, is intensief overleg nodig met 
betrokken verenigingen, geïnteresseerde inwoners en de 
kerkelijke overheden. Lees hieronder onze visie per kerk.

Oostveldkerk
De kerk van Oostveld krijgt een herbestemming.

Sint-Amanduskerk
De Sint-Amanduskerk in Beernem blijft behouden in haar 
huidige functie.

HMMG-kerk Beernem
Voor de Heilige Moeder Gods-kerk (HMMG) stellen we 
een nieuwe thuis voor de teken-, dans- en muziekacademie 
voor. Daarnaast zien we er een ontmoetingsplek in voor 
buurtbewoners, ouderen en scholen: een invulling die bij-
draagt aan de leefbaarheid van de wijk.

Sint-Lambertus- en Sint-Joriskerk
Deze kerken richten we in als ontmoetingsruimtes voor 
inwoners. Ze bieden ook een vaste plek aan onze twee har-
monieën en aan een expo- en archiefruimte voor (erfgoed)
verenigingen. Zo worden ze opnieuw het kloppend hart van 
hun dorp.

N-VA heeft een duidelijke toekomstvisie voor élke parochiekerk

Op voorstel van N-VA-fractieleider Gijs Degrande 
keurde de gemeenteraad op 24 april een vernieu-
wend erfgoedproject goed. De Slag om het Bever-
houtsveld zal binnenkort digitaal tot leven komen via 
FAAM, het virtuele museum van Vlaanderen.

Erfgoed in je broekzak
Via een QR-code aan het monument in Oedelem zullen 
bezoekers een virtuele reconstructie kunnen bekijken, 
met animaties, uitleg en augmented reality. “We maken 
erfgoed op een innovatieve en toegankelijke manier 
zichtbaar voor iedereen”, zegt Degrande.

Het project wordt verder uitgewerkt in samenwerking 
met FAAM en lokale partners. Ook een opfrissing van 
het gedenkmonument staat op de planning.

Beernem brengt Slag om het Beverhoutsveld digitaal tot leven

ERFGOED

KERKEN

Onze kerken zijn waardevolle gebouwen die 
een nieuwe rol in het sociale en culturele 
leven van Beernem verdienen.



Goed nieuws voor jonge gezinnen: de Vlaamse Regering voorziet jaarlijks 
811.322 euro voor de kinderopvang in Beernem. Daarmee blijft niet alleen de 
huidige subsidie behouden, de gemeente wordt zelfs volledig gecompenseerd 
onder het nieuwe financieringssysteem dat ingaat vanaf 2026.

Volgens Vlaams Parlementslid Gijs Degrande bewijst dat dat de eerdere bezorgd-
heid over mogelijke verliezen onterecht was. “Beernem krijgt niet minder, maar 
meer. Vlaanderen biedt voldoende middelen én tijd om zich goed voor te berei-
den.”

Kans benutten
Ook gemeenteraadslid Lien De Wispelaere benadrukt het belang van een stevig 
lokaal plan. “Beernem heeft nu de tijd én de middelen om werk te maken van kwa-
liteitsvolle kinderopvang. Laat ons die kans benutten en samen met de opvangini-
tiatieven een sterk beleid uitwerken.”

Vlaanderen investeert jaarlijks meer dan 
800.000 euro in kinderopvang in Beernem

BELEID

Lien De Wispelaere
Gemeenteraadslid

BCSD

Kent u onze raadsleden van het BCSD al?

Anne Mie De Wispelaere
Anne Mie woont in Beernem, is voormalig docent verpleegkunde en 
al twaalf jaar actief in het BCSD. Met haar ervaring in zorg en onder-
wijs is ze een vaste waarde in het lokale sociale beleid. “Zorg begint 
bij luisteren. Pas dan kan je echt helpen.”

Els Vyncke
Els woont in Sint-Joris-ten-Distel en werkt als woonbegeleidster voor 
mensen met een beperking. Ze zat eerder in de gemeenteraad en is 
sinds 2025 opnieuw actief in het BCSD. “Iedereen verdient een mens-
waardige ondersteuning, op maat en zonder omwegen.”

Arthur Mortier
Arthur woont in Beernem en is voormalig sectorchef bij de NMBS. 
Als gemeenteraadslid wil hij bruggen slaan tussen technische kennis 
en sociale verantwoordelijkheid. “Sociaal beleid moet helder en eer-
lijk zijn. Mensen moeten weten waar ze recht op hebben.”

Van het wát, zegt u? Het Bijzonder Comité voor de Sociale Dienst (BCSD) beslist over sociale hulpverlening in 
Beernem: van financiële steun tot maatschappelijke begeleiding. Onze N-VA-raadsleden zetten zich in voor een 
sociaal beleid dat rechtvaardig, transparant en doeltreffend is, zodat hulp terechtkomt bij wie ze écht nodig heeft.



Om Vlaanderen beter te maken en het land op orde te zetten, heb je soms een beetje lef nodig. 
De durf om knopen door te hakken. Om moeilijke beslissingen te nemen. Of om absurditeiten 
uit het verleden eindelijk aan te pakken. Gelukkig kan u daarvoor vertrouwen op de N-VA. 

De N-VA. Een partij met ballen

Het vraagt moed
om te hervormen. 

Maar we doen wat moet.

Zowel in de federale regering van 
Bart De Wever als op Vlaams niveau 

met minister-president Matthias 
Diependaele spelen we kort op de bal.”

Valerie Van Peel
Voorzitter

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

Halt aan 
eeuwigdurende 
werkloosheids-

uitkeringen

Hervormen om 
de pensioenen 
betaalbaar te 

houden

Strengste
migratiebeleid

ooit

Vlaams 
onderwijs op 

topniveau

Een 
toekomst voor 
kernenergie

Investeringen
in veiligheid
en defensie

Ga in zee met de N-VA!

Word vandaag lid en ontvang een welkomstpakket 
met GRATIS strandbal én Vlaamse Leeuwenvlag.

• Scan de QR-code
• Surf naar www.n-va.be/word-lid
• Of contacteer onze ledenadministratie: 
   tel. 02 219 49 30 of leden@n-va.be


